
                                           
 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS VILASEC A - 
BRUGUEROL,  DEL DIA 4 DE NOVEMBRE DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sra. Maria Ayala 
Sr. Alfonso Peña 
Sra. Dolors Butinyà 
Sr. Joan Paguina 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Qualitat Urbana 
5) Altres qüestions 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:00 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Es recorda les inversions pendents que no tenen pressupost per aquest any 2021: 
 Avinguda Pompeu Fabra 
 Passera davant Isabell II per arribar al parc. 
 Banys de la pista d’skate (tercera fase). La fase 2 ha quedat aplaçada al 2022 
per problemàtiques amb la contractació i, per tant, la fase 3 queda aplaçada al 2023. 
 Riera. Fase 2 i Fase 3 (estan preparades però no s’ha prioritzat com a inversió 
aquest any ni en pressupost ordinari ni amb romanent). 
- Aparcament Garcia Lorca: L’obra s’ha adjudicat a l’empresa Construccions Begur i han 
de començar aquest mes de novembre. 
- Cartell Obra Avinguda Pozo Alcón: s’ha demanat a l’empresa que treguin el tòtem del 
cartell que publicitava la subvenció de la Diputació i ja ho han fet. 
 
2) Serveis Municipals 
 
- Abocaments aigües a la riera que provoquen males olors sota el pont de la carretera 
(banda CME): Es va revisar al setembre de 2021 tant bon punt es va tramitar la 
incidència i es van fent repassos. No s’han localitzat més males olors. En tot cas, sempre 



                                           
 

 

 

que sigui el cas, millor que els veïns ho parlin amb l’Úrsula quan ho detecten, i així estem 
al dia. 
- Il·luminació plaça Ivet Barbaza: La previsió és abans de finals d’any 2021, ja s’estan 
fent els fonaments de les llumeneres. Ara s’ha acabat de fer la inversió prevista al Camp 
d’en Prats i a la plaça Joan Corominas (la del CAP) amb Rajola, i acte seguit 
s’instal·laran aquestes. És una actuació ja aprovada per Junta de Govern, per a quest 
motiu ja s’estan fent els fonaments i forats necessaris. D’altra banda també s’ha 
il·luminat amb leds l’Skate Parc. 
- Mur buit de pedra davant del Centre Municipal d’Educació: ja tenim pressupost i s’ha 
encarregat tornar-lo a omplir i arreglar els forjats. Aquest tipus de feines no les pot fer la 
brigada, s’han de subcontractar. 
 - Poda d’arbres al carrer Isaac Albéniz: Està programada entre l’últim trimestre de 2021 
i primer trimestre de 2022. 
- Arbustiva plaça Pozo Alcón: El mateix mes de juliol es va detectar que el dipòsit no es 
recuperava amb l’aigua freàtica i vàrem haver d’instal·lar un bypass per a garantir el 
subministrament d’aigua del reg en cas de sequera. També es va ampliar la instal·lació 
de reg de la muntanyeta del final perquè quedés tota la superfície regada. És cert que 
han patit una petita plaga que ja s’ha tractat. Ara per ara està en bones condicions. Si 
es morís algun es canviaria. 
- Millores de manteniment al Local Social: Els serveis de pintura passaran a partir de la 
setmana vinent a pintar el local social. Era una feina programada de l’anterior reunió, 
tanmateix s’han hagut de fer totes les escoles a l’estiu (no pot ser en una altra època) i 
s’han fet diversos parcs. Ara, es faran els locals socials pendents de pintar, entre ells el 
de Vilaseca – Bruguerol. Totes les peticions en matèria del local seran ateses en breu. 
- Canvi de plaques de carrers: S’ha sol·licitat a l’àrea de Serveis el canvi de diverses 
plaques de carrer que són cremades pel sol: Isabel II, Isabel Vilà Pujol i Alfons XII. Les 
plaques s’encarreguen per packs. Quan les tinguem l’àrea les encarregarà i les 
substituirà. 
- Esporga arbres Rambla Pozo Alcón per a les bitlles catalanes: En una visita al barri en 
motiu de consensuar el canvi de Mobilitat, es va demanar poder esporgar aquesta 
branca, perquè, segons la normativa de competició de Bitlles Catalanes, no hi pot haver 
cap mena d’obstacle damunt del terreny de joc. Ja s’ha fet avui mateix. 
 
3) Mobilitat 
 
- Stop’s encreuament ronda Vilaseca i Alfons XII: Després de valorar-ho amb els 
membres en una visita presencial i parlar-ho amb els veïns, tècnicament es decideix 
canviar el sentit del tram de ronda Vilaseca en qüestió, habilitant l’stop del gir a la dreta 
com aparcament de motos. També girar el carrer Isabel II perquè no hagin de voltar tant, 
fent una orella amb pilones i pintura a l’entrada per tal de millorar la seguretat del gir, 
tenint en compte que hi ha garatges molt aprop de la cantonada. El carrer Isabel Vilar 
queda d’un sentit amb aparcament a la banda esquerra. 
 
- Passos de vianants entre Rambla Pozo Alcón i Plaça Mirapoix: En una visita al barri 
en motiu d’analitzar el canvi de Mobilitat, es va revisar i s’han fet els 3 passos acordats: 
cantonada ronda Vilaseca i de Mirapoix a cada banda de carrer. 
  



                                           
 

 

 

 
4) Qualitat Urbana 
 
- Neteja i desbrossada de la Riera: Es va demanar la neteja de la riera i s’ha fet la 
setmana del 25 al 29 d’octubre. 
- Estudi de residus: donat que l’associació no va poder assistir a la reunió, el regidor de 
Qualitat Urbana explica el document que es va presentar a la reunió, per tal de resoldre 
els dubtes que puguin sorgir:  
El regidor explica l’històric en matèria de residus des de l’inici del mandat:  

- el contracte està esgotat a dia d’avui, 
- amb els canvis fets s’ha passat del 38% al 45% de recollida selectiva però ja no 

augmenta més,  
- cada vegada són més cares les plantes de reciclatge perquè penalitzen per tona 

de residu no separada, 
- al 2025 Europa exigeix haver assolit el 60% i no hi arribarem amb el contracte 

actual,  
- de fet l’àrea de Qualitat Urbana es crea per entomar, principalment, tota aquesta 

problemàtica sent portat per la mateixa àrea la recollida de residus així com la 
neteja viària perquè és un sol contracte. 

Per tant, per tota la situació s’encarrega dit estudi que es va presentar el dia 29 a les 
entitats de barris i nuclis que, concretament en el barri de la seva afectació, el que 
contempla és fer un porta a porta. En quant a les cases disseminades s’haurà d’acabar 
d’estudiar com es fa. Val a dir que els canvis s’aniran introduint progressivament, no tot 
el municipi de cop i aniran acompanyats d’una gran campanya informativa. 
 
6) Noves aportacions 
 

- Al camí d’accés al cap de Gall hi ha una Alsina, que, segons els membres, està 
a punt de caure (just darrera de la casa de la Sra. Butinyà). 

 
A les 21.30h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns de Vilaseca – Bruguerol 
sense més aportacions a afegir. 


